
 

Αθήνα, 17 Μαϊου 2024 

ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ 

Πραγματοποιήθηκε χτες συνάντηση του Υπουργού Υγείας κ. Άδωνι Γεωργιάδη 
και της Επιτροπής του Πανελλήνιου Ιατρικού Συλλόγου για το claw-back. 

Για πρώτη φορά μετά τη δωδεκαετή εφαρμογή του μέτρου, ο αρμόδιος 
Υπουργός συζήτησε διεξοδικά και ουσιαστικά για την εφαρμογή προτάσεων 
για την ελάφρυνση των εργαστηρίων. 

Το υπουργείο θεωρεί πως από την δικαιότερη κατανομή του μέτρου θα 
προκύψει πτώση της επιβάρυνσης κατά 10%, το οποίο μαζί με το 12% από την 
εφαρμογή του 1€ και των 3 €, θα αποφέρει σύμφωνα με τον υπουργό συνολική 
μείωση της τάξης του 22% για το μέτρο του clawback.   

 

Αποφασίστηκαν: 

● Εφαρμογή κωδικού OTP τόσο για τη συνταγογράφηση όσο και την εκτέλεση 
παραπεμπτικών 

● Νομοθεσία όσον αφορά στην συνυπευθυνότητα των εμπλεκομένων στην 
ηλεκτρονική συνταγογράφηση.  

● Ψηφιακό αποθετήριο μέχρι 15/06 για διασταύρωση και έλεγχο 
συνταγογράφισης real time. 

Όσον αφορά το θέμα της συλλογικής σύμβασης εργασίας, ο υπουργός 
δήλωσε ότι αυτή έχει νομοθετηθεί, ο Πανελλήνιος Ιατρικός Σύλλογος (ΠΙΣ) έχει 
στείλει αίτημα σύναψης της σύμβασης και το υπουργείο δηλώνει έτοιμο να 
ξεκινήσει τις συζητήσεις. 



Λεπτομερώς όλες οι πληροφορίες θα μεταφερθούν στα μέλη εργαστηριακούς 
γιατρούς της χώρας σε Πανελλαδική τηλεδιάσκεψη και, αφού λάβουν γνώση 
και ανταλλαχθούν απόψεις, θα τεθεί το ζήτημα της συνεχίσεις ή όχι της 
κινητοποίησης σε ψηφοφορία. 
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